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Acasă este noul meu
podium

Neysha, originară din Puerto
Rico și de meserie fotomodel, își
descrie viața actuală astfel:
“Podiumul pe care defilez acum
este acasă. Aici încerc din
dragoste pentru soțul meu și
pentru copiii mei să fiu mai
elegantă ca niciodată.”
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Neysha, originară din Puerto Rico și
de meserie fotomodel, își descrie
viața actuală astfel: “Podiumul pe
care defilez acum este acasă. Aici



încerc din dragoste pentru soțul meu
și pentru copiii mei să fiu mai
elegantă ca niciodată.”

Numele meu este Neysha, sunt
căsătorită si am trei copii în vârstă de
șase, patru și respectiv doi ani.

Valorile care îmi ghidează existența
sunt o conștiință curată în fața lui
Dumnezeu, familia mea și moda. De
profesie sunt fotomodel, însă îmi
dedic o parte din timpul meu
organizării și susținerii de seminarii
pe tema modei.

Deși studiile mele nu erau direct
orientate în acest sens,
circumstanțele au fost de așa natură
încât am fost nevoită să-mi
reorientez interesele profesionale.
După absolvire, am început inițial să
lucrez într-un magazin. Acolo mi s-a
ivit ocazia de a lua parte la o serie de
cursuri de formare pentru
fotomodele. Am profitat de șansă și
am participat la prezentări de modă



în calitate de model. În 2004 mi-am
reprezentat orașul în cadrul unui
concurs național drept Miss Puerto
Rico Universe. Dar nu vreau să vă
rețin cu CV-ul meu. Mi se pare mai
important să vă spun despre cum și-a
găsit locul Dumnezeu în viața mea.

O mare descoperire a vieții mele au
constituit-o vorbele Sfântului
Josemaría: “Chiar și în cele mai
pământești situații este ceva sfânt,
ceva divin, și vouă vă este dat să îl
descoperiți”. Brusc mi s-a deschis o
nouă perspectivă în relația mea cu
Dumnezeu. Am realizat că
Dumnezeu mă cheamă să-L slujesc
din sânul familiei mele. Mai ales în
lucrarea de zi cu zi, Dumnezeu mă
veghează.

În timpul perioadei în care am lucrat
ca model l-am cunoscut pe viitorul
meu soț. La scurt timp apoi am
devenit prietenă bună cu mama lui,
fapt care a trezit în mine un



sentiment nou de neliniște. Până și în
timpul logodnei noastre, ea s-a arătat
nemulțumită de costumul meu de
baie și a insistat că acesta iese prea
mult în evidență. Am decis să îi
urmez sfatul. În cadrul unui
eveniment public, unde se punea din
nou problema unei alegeri pentru o
prezentare de modă, am fost singura
care a purtat un costum de baie
dintr-o piesă. Colegii mei au fost
foarte uimiți, dar mi-au respectat
decizia. Designer-ul m-a ales pe
mine, deoarece apariția mea îi
trezise interesul.

Familia soțului meu m-a atras
întotdeauna. Erau foarte mulţi
membri mereu bucuroși și foarte
legați unii de alții. Astfel s-a trezit în
mine dorința de a întemeia o familie
asemănătoare. Viitorul meu soț a
luat parte la unele mijloacele de
formare creștină, pe care am început
să le frecventez și eu. Mulțumită
învățăturii Sfântului Josemaría am



redescoperit puterea iubirii ca forță
motrice, impactul pe care aceasta îl
poate avea asupra realității de zi cu
zi.

Am descoperit că “lucrurile mărunte
ascund în ele ceva divin”. Acest lucru
m-a păzit de pericolul rutinei, și m-a
ajutat să nu devin delăsătoare, în
ceea ce privea gospodăria sau
creșterea copilului.

Pentru a mă menține în formă, mă
folosesc de diferitele circumstanțe
ale vieții. Îmi este imposibil să-mi
stabilesc un interval de timp fix
pentru gimnastică. Astfel că fac
exerciții în timp ce fac treburi
casnice sau am grijă de copii. Din
același motiv, îmi parchez mașina la
o anumită distanță de supermarket
atunci când merg la cumpărături,
pentru a face puțină mișcare
mergând pe jos.



Sf. Josemaría le sfătuia pe femei ca
întotdeauna bărbatul să le găsească
îngrijite și bine îmbrăcate.

De aceea, eu duc o luptă zilnică
pentru a pune în practică acest sfat.
Acasă este acum noul meu podium,
unde încerc în fiecare zi să fiu mai
elegantă ca niciodată. Acesta este
modul în care eu îi arăt atenție
soțului meu și încerc să fiu un
exemplu pozitiv pentru copiii mei.

În rest, lor le dedic tot timpul meu.
Podiumului i-am întors spatele,
susțin însă, în măsura în care pot,
workshop-uri despre modă. De
curând am luat parte la un seminar
despre modă pentru tineri. Una
dintre participante mi-a povestit
despre interesul ei de a face o carieră
în domeniul modei, fiind în același
timp frustrată de presiunea din acest
mediu. Evenimentul a ajutat-o să
înțeleagă mai profund demnitatea



femeii și să descopere în modă un
mediu de lucru fantastic.

Deși scopul meu principal este să am
grijă de familia mea, în același timp
îmi doresc să pot influența educația
vestimentară a tinerilor și să-i pot
pregăti astfel încât să aibă un
comportament adecvat acestui
mediu. Aceasta este o ocazie unică de
a încuraja tineretul către un grad
ridicat de profesionalism și de a-i
învăța pe cei reținuți să spună nu
celor ce transformă femeia într-un
simplu obiect.
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